
PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2013
z przebiegu obrad XXVIII sesji Rady Gminy Lubiszyn

odbytej w dniu 6 września 2013r.

Sesja rozpoczęła się o godz.1400 i zakończyła się o godz.1505

Na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych było 13 radnych.
Nieobecni: R.Sławiński i A.Terlecki

Do punktu 1 porządku obrad:
W.Zwieruho –  Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy – dokonał otwarcia XXVIII sesji
Rady Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada może
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do punktu 2 porządku obrad:
W.Zwieruho  –  przedstawił  porządek  obrad,  który  został  przyjęty  jednogłośnie  w  niżej
podanym brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Złożenie ślubowania przez radnego.
4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji.
5. Projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Lubiszyn.
6. Projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola,

dla których organem prowadzącym jest gmina Lubiszyn.
7. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Lubiszynie.
8. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań

inwestycyjnych finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
10. Projekt  uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy na  lata

2013-2023.
11. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na

realizację zadania „Budowa chodników na terenie Gminy Lubiszyn w m. Lubno, Mystki,
Gajewo.

12. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w gminie Lubiszyn - obręb 
Marwice działki nr 253/4 i 253/6 z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego.

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w gminie Lubiszyn - obręb Marwice.

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Lubiszyn.
15. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami.
16. Interpelacje i wnioski radnych.
17. Wolne wnioski i informacje. 
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18. Zamknięcie obrad sesji.

Do punktu 3 porządku obrad:
Radny Tadeusz Piotrowski wybrany w dniu 1 września 2013r. w wyborach uzupełniających
do Rady Gminy Lubiszyn, złożył ślubowanie.

Do punktu 4 porządku obrad:
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXV sesji.

Do punktu 5 porządku obrad:
W.Zwieruho  –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Lubiszyn.
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i  Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/188/2013.

Do punktu 6 porządku obrad:
W.Zwieruho – przedstawił projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez
publiczne przedszkola, dla których organem prowadzącym jest gmina Lubiszyn 
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i  Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/189/2013.

Do punktu 7 porządku obrad:
W.Zwieruho  – przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Lubiszynie.
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i  Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/190/2013.

Do punktu 8 porządku obrad:
W.Zwieruho  -  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  na
wyprzedzające  finansowanie  działań  inwestycyjnych  finansowanych  ze  środków
pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.
A.Laskowiec –  Komisja  Budżetu  i  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/191/2013.

Do punktu 9 porządku obrad:
W.Zwieruho - przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej.
A.Laskowiec –  Komisja  Budżetu  i  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/192/2013.
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Do punktu 10 porządku obrad:
W.Zwieruho  -  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy na lata 2013-2023.
A.Laskowiec –  Komisja  Budżetu  i  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/193/2013.

Do punktu 11 porządku obrad:
W.Zwieruho  -  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi  Gorzowskiemu  na  realizację  zadania  „Budowa  chodników  na  terenie  Gminy
Lubiszyn w m. Lubno, Mystki, Gajewo.
A.Laskowiec –  Komisja  Budżetu  i  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/194/2013.

Do punktu 12 porządku obrad:
W.Zwieruho - przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności projektu 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w gminie 
Lubiszyn - obręb Marwice działki nr 253/4 i 253/6 z ustaleniami studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego.
A.Laskowiec –  Komisja  Budżetu  i  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/195/2013.

Do punktu 13 porządku obrad:
W.Zwieruho - przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w gminie Lubiszyn - obręb Marwice.
A.Laskowiec –  Komisja  Budżetu  i  Spraw  Gospodarczych  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVIII/196/2013.

Do punktu 14 porządku obrad:
W.Zwieruho - przedstawił skargę Pani Ewy Rąblewskiej oraz projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na bezczynność Wójta Gminy Lubiszyn.
Rada Gminy większością głosów (12 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła w/w uchwałę Nr
XXVIII/197/2013.

Do punktu 15 porządku obrad:
Tadeusz Karwasz – Ostatnia sesja odbyła się 28 czerwca. Spotkałem się ze Spółką Wodną,
gdzie omawialiśmy kwestie prac melioracyjnych w naszej gminie. Myślę, że już odczuliśmy
wyniki tych prac.
2 lipca spotkałem się z Panią Komendant Policji, gdzie omawialiśmy sprawy bezpieczeństwa
na terenie naszej gminy.
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3 lipca spotkałem się z Panem Vice Prezydentem Sejwą. Omawialiśmy kwestie współpracy
między Gorzowem a Gminą.
4 lipca odbyła się Rada Budowy kanalizacji Tarnowa. Inwestycja jest już zamknięta. W tej
chwili przystępujemy do wykonywania przyłączy.
8 lipca spotkałem się z firmą AGROFERM. Omawialiśmy sprawy funkcjonowania firmy na
terenie gminy.
10 lipca – spotkanie z Vice Prezydentem Sejwą, gdzie omawiamy na bieżąco problemy, które
nas dotyczą.
W międzyczasie było kila spotkań z pszczelarzami, gdzie omawialiśmy kwestie dotyczące
Święta Miodu, które się u nas odbyło.
13  lipca  mieliśmy  uroczystość  w  Wysokiej,  gdzie  był  odsłonięty  pamiątkowy  kamień
poświęcony Ofiarom Wołynia. Tego samego dnia byłem w Lubnie na Święcie Pieroga.
16 lipca było uroczyste otwarcie drogi w Marwicach. Chciałbym państwa poinformować, że
po  przetargu  zostało  trochę  pieniędzy i  jest  deklaracja  strony niemieckiej,  że  część  tych
pieniędzy zostanie przeznaczona na wykonanie chodnika w Marwicach. 
19 lipca mieliśmy posiedzenie Zarządu ZCG MG-6 gdzie cały czas jeszcze przewijała się
sprawa wdrażania tej ustawy śmieciowej.
21 lipca mieliśmy Śpiewanie na Ludowo w Tarnowie.
Następnie byłem kilka dni na urlopie.
29 lipca byłem na zebraniu w Lubnie.
31 lipca byłem na rozprawie sądowej. Wykonawca, który wykonał część prac remontowych u
nas w urzędzie uważa, że należy mu się trochę więcej niż było zakontraktowane. My się z
tym nie zgadzamy.
Odbywamy też cykliczne cotygodniowe narady kierownictwa urzędu oraz spotkania Zarządu
ZCG MG-6.
12 i 13 sierpnia odbywały się awanse zawodowe nauczycieli.
13 sierpnia byłem również na zebraniu w Ściechowie.
18 sierpnia odbyło się nasze Miodobranie. W Urzędzie Marszałkowskim zostało to odebrane
pozytywnie i zadeklarowano, że w przyszłym roku nam to trochę sfinansują.
Koniec sierpnia to też bardzo intensywne rady budowy i spotkania w Baczynie, gdzie jest
kontynuowany remont szkoły.
21  sierpnia  spotkałem  się  z  Panią  Poseł  Sibińską  a  następnie  z  nowym  kierownikiem
Wydziału  Transportu  Urzędu  Miasta  Gorzowa,  gdzie  omawialiśmy  kwestie  transportu  w
naszej gminie.
22  sierpnia  mieliśmy  Piknik  Rodzinny,  który  organizował  Gminny  Ośrodek  Pomocy
Społecznej. Chciałbym podziękować Pani Kierownik za zorganizowanie tej imprezy.
23 sierpnia rozpoczęły się kontrole bhp w szkołach, czy są przygotowane do rozpoczęcia
nowego roku szkolnego.
24 sierpnia brałem udział w dożynkach w Stawie.
25 sierpnia brałem udział w Bogdańcu w Dożynkach Wojewódzkich.
26  sierpnia  byłem  w  Urzędzie  Marszałkowskim,  gdzie  podpisywaliśmy  umowę  na
dofinansowanie  modernizacji  sali  wiejskiej  w  Stawie.  Otrzymaliśmy  dofinansowanie  w
kwocie 437.000zł.
27 sierpnia kolejna rada budowy w Baczynie.
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29 sierpnia odbyła się Powiatowa Rada Zatrudnienia, następnie komisja rewizyjna i potem
zebranie wiejskie w Tarnowie.
31 sierpnia byłem na dożynkach w Wysokiej.
1 września – dożynki w Baczynie, dożynki w Lubnie, Święto Kurczaka w Deszcznie.
4  września  byłem  w  Powiatowym  Biurze  Pracy  gdzie  z  Panią  Dyrektor  omawialiśmy
możliwości  zatrudnienia  stażystów  i  pracowników  w  ramach  robót  publicznych,  czy  też
interwencyjnych.
5 września spotkałem się z naszą grupą historyczną.
Dzisiaj rano byłem w Zielonej Górze w celu podpisania aneksu do umowy na dofinansowanie
szatni na boiskach sportowych.

Do punktu 16 porządku obrad:
Radni nie zgłosili interpelacji.

Do punktu 17 porządku obrad:
J.Bąkowski – Przypominam, że w dalszym ciągu są przyjmowane wnioski o nadanie Tytułu
honorowego „zasłużony dla Gminy Lubiszyn”. Proszę więc sołtysów i radnych, aby rozejrzeć
się w swoim środowisku, czy są takie osoby, którym można by taki tytuł nadać.
T.Karwasz – od 2 września zaczęła działalność Pani Katarzyna Maciantowicz, jako Animator
Kultury. Ta Pani będzie zgłaszała się do sołtysów, szczególnie tam gdzie nie ma szkół ani
bibliotek. Chcielibyśmy, aby chociaż raz w tygodniu w tych miejscowościach były zajęcia.
Robi to w ramach skierowania na staż z Powiatowego Biura Pracy. 
Otrzymaliśmy zwrot za 2012r. z Krajowego Funduszu Sołeckiego w wysokości 45.000zl.
S.Kałużny – Moje sołectwo leży między dwoma gminami Myślibórz i Dębno.  W tej chwili
jak naprawiali dziury, to największe dziury gmina Dębno zostawiła. Powiedzieli, że oni robią
to, co do nich należy. Czy można konkretnie wyznaczyć gdzie przebiegają granice?
S.Andrzejewski –  W  Ściechowie  jest  dużo  kilometrów  poboczy,  niektóre  są  nie  do
przejechania, szczególnie tam gdzie są wyżej od asfaltu i tam nie schodzi woda.
T.Karwasz – Na bieżąco piszemy. 

Do punktu 18 porządku obrad:
W.Zwieruho – dokonał zamknięcia obrad XXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy.

Protokołowała:
K.Wiśniewska

5


